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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over een medewerker van de
Politieacademie die buiten functie is
gesteld. (Ingezonden 30 september
2009)

1
Is het bericht waar dat een 33-jarige
medewerker van de Academie Politie
Amsterdam-Amstelland buiten
functie is gesteld vanwege het
ongeoorloofd toegang verschaffen tot
digitale systemen?1 Wat was hiervan
de exacte reden?

2
Tot welke systemen had de
medewerker toegang?

3
Hoe vaak heeft de medewerker de
systemen onrechtmatig gebruikt? Met
welk doel?

4
Om wat voor gegevens ging het?
Waarvoor heeft de medewerker de
gegevens gebruikt?

5
Hoe is de politie achter het misbruik
van de systemen gekomen?

6
Kunt u uitsluiten dat de systemen
vaker onrechtmatig gebruikt worden
door medewerkers? Zo nee, hoeveel
gevallen zijn u bekend?

7
Hoe wordt misbruik van de systemen
voorkomen? Waarom is het deze
medewerker toch gelukt? Moet er
volgens u een betere beveiliging van
de systemen komen? Waarom
wel/niet?

1 Nu.nl, 29 september 2009: «Medewerker
Amsterdamse politie buiten functie gesteld»
http://www.nu.nl/algemeen/2091609/
medewerker-politieacademie-buiten-
functie-gesteld.html
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